






























TOROS EN SEVILLA 2011






Proyecto de Arte Postal. El Taller de Zenon. Mailart Call.










Bulls in Seville       -00-      Taureaux en Seville.


The poster of Feria Taurina of Sevilla 2011 has just been published.
The    author, a prestigious painter, friend of El Taller de Zenón, has left    to us a big white space so that we could intervene in it, with any    technique.
To take part, download and print the image, then realize your intervention on it with free topic and technique.

Send your work before 31-12-2011 to: 

                  Miguel Jimenez - El Taller de Zenón             C/ Santa María de Guía nº 1 - 4ºC. ES-41008 Sevilla. España




Works received will be posted in this blog. Answer and exchange to everyone.
At    the end of the project a book will be edited in pdf format. It will    gather all the contributions, and will be able to be downloaded in this    blog.
_______________________________________________
Il vient d´être publié le cartel de la Foire Taurine de Séville 2011.
   L'auteur, un peintre prestigieux et ami de El Taller de Zenon, nous a   laissé un grand espace blanc pour que nous puissions intervenir à lui,   avec la technique que chacun désire.
   Pour participer, décharger et imprimer l'image, tout de suite réalise   ton intervention sur elle avec le sujet et des techniques libres.


  Envoyez vous le travail, avant 31-dec-2011,  à :
Miguel Jimenez -El Taller de Zenón


C/ Santa María de Guía nº 1 - 4ºC. ES-41008 Sevilla. España


 Les travaux reçus s'exposeront successivement dans ce blog. Il y aura une réponse et un échange pour tous.
À   la fin du projet un livre sera édité dans le format pdf qui reprendra   toutes les contributions et leurs auteurs, et qui pourra se décharger   dans ce blog.
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CATALOGO PDF


GRACIAS A TODOS LOS ARTISTAS POSTALES PARTICIPANTES
 Una vez finalizado el plazo de recepción de trabajos para el presente proyecto 
y finalizados los trabajos de clasificación, archivo y edición en su blog, se ha 
confeccionado un catálogo en tamaño A5 y formato pdf que recoge la totalidad 
de las obras presentadas y los datos de sus autores.
 Dicho catálogo está disponible aquí.


THANKS TO ALL THE PARTICIPANT MAILARTISTS
 Concluded the term of reception of works for the present project and 
concluded the classification works, file and edition in their blog, a catalog 
has been made in size A5 and format pdf that it gathers the entirety of 
the presented works and the data of its authors.  
 This catalog is available here.
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2 comentarios:





	
Lais Castro28 de enero de 2012, 12:03
El catálogo está muy bonito. Muchas gracias!
Lais Castro, desde Recife, Brasil.
ResponderEliminar
Respuestas

Responder







	
El Taller de Zenon29 de enero de 2012, 9:54
Moito obrigado Lais, me alegro que te guste !!
ResponderEliminar
Respuestas

Responder





Añadir comentario

Cargar más...































        


      




Entrada más reciente


Entrada antigua

Inicio






Suscribirse a:
Enviar comentarios (Atom)





















